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2020 年 7 月大学英语六级写作真题解析及范文 

上海新东方 四六级教研组 郑晶 

题目：The best preparation for tomorrow is doing your best today. 

 

总评：本次考试作文题目仍然不出所料，典型的“正能量”“重要性”话题。转换成我们熟

悉的思路就是“the importance of doing your best today” 

结构上还是按照典型的议论文写法, 分为三段（引起话题-观点-总结），分论点

之间添加合适的逻辑关系词。 

内容从我们课上固定的角度思考即可。 

   

范文： 

Everyone wants to achieve success. Many are busy preparing themselves for an 

overnight success, while few realize that doing their best today is the best preparation for 

tomorrow. It is no exaggeration to say that no one can ever achieve success without doing 

every small thing well day in and day out. 

Countless examples have helped prove this truth. Yu Minhong, the founder of XDF, took 

the University entrance exam three times in purpose of seeking a better life and started his 

career with setting up a training center that latter became very successful. Apparently, it is 

his patience to do his best every day that has made him see a bigger world and become a 

better person. In addition, he mentioned several times how important it is to live in the 

moment and seize every day to do his best no matter how much failure he encountered. Thus, 

there is no doubt that doing your best today paves the way for your future. 

As a college student, I consider that only by doing our best can we make more progress. 

Therefore, parents and teachers are supposed to encourage their kids to be patient and do 

their best every day.（199 words） 

 

详解： 

本次六级考试中写作这个版块难度适中，题目中的词汇也是六级考试的必备词汇，
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大家不会看不懂题目，也不会没有思路或无话可说。 

本题属于议论文话题作文中典型的题目，课上重点讲解过，只要按照典型的议论

文写法, 配合课上给出的重点句型，不难取得合理的分数。 

总之，六级的题目是非常固定的，上过课程的同学对于本次考试的题目显然可以

驾轻就熟。同时，这次的写作题目也是对大家的提示，把每节课的内容学好就是对六

级写作最好的准备！ 

 

 

 


